
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice VII/2022 

 
Termín: 30.11.2022 v 19:00 hod. 
Místo:  KD Obec Olešnice 
Přítomní:  zastupitelé: Zdeněk Šich, Martin Deči, Radomír Salaba, Mgr. Radek Čermák, Miloš Marek, 

Jiří Hovorka, Dana Ševrová, Vojtěch Marek, Tomáš Franců 
 
 dle prezenční listiny  
Omluveni:  xxx 
 
Hosté: Alena Čechová 
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Radek Čermák, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Rozpočtové opatření č. 4/2022 
2) Strategický plán na rok 2023 
3) Příprava rozpočtu na rok 2023 
4) Svoz komunálního odpadu v roce 2023 
5) Ostatní agenda obce 

Schválení programu: PRO 9  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Schválené rozpočtové opatření č. 3/2022 bylo vyvěšeno 
• Smlouva o poskytnutí dotace byla podepsána 
• Finanční prostředky budou převedeny v následujících dnech. 

 
Starosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 7. Zasedání v roce 2022. 

1) Rozpočtové opatření č. 4/2022 
ZO bylo předloženo rozpočtové opatření č. 4/2021 
Příjmy:   480 700,00 
Výdaje:  205 700,00 
Financování:    -275 000,00 

Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2022 
 
2) Strategický plán na rok 2023 

Starosta obce informoval ZO o součastném stavu příjmů do konce října pro OU, aby ZO mělo rámcový pohled na stav 
příjmů ze státního rozpočtu jak se liší oproti letům předchozím. 
Dále starosta informoval ZO o předpokládaném nárůstu nákladů na energie na jednotlivé úseky (OU, MŠ, obchod..) 
celkový nárůst je cca 510 tis. na rok. 
 
3) Příprava rozpočtu na rok 2023 
Starosta obce vyzval ZO k podání návrhů na investice a výdaje v roce 2023 
Hasičská zbrojnice 3 000 000,- (financováno úvěrem)  
Rybníky 200 000,- 
Cesty 200 000,- 
MŠ – snižování energetické náročnosti 800 000,- 
Prostranství před KD (pohostinstvím) 300 000,- 
Objekt obchodu 250 000,- 
 
4) Svoz komunálního odpadu v roce 2023 

Opět bylo oznámeno navýšení poplatků za odpady.  
Kombinovaný – v nových cenách vychází částka …. 2 870,- Kč 
14-denní svoz – v nových cenách vychází částka …  2 116,- Kč 



Nyní máme 0,70 Kč za 1 litr., pokud by se částka zvedla na 0,85 Kč/litr, vycházel by kombinovaný svoz 3 220,- Kč/rok 
a 14-denní svoz 2 145,- Kč/rok. Pytel na KO by vycházel na 85,- Kč/pytel. 
ZO je názoru, že by nyní do výše poplatků za KO nezasahovalo a vyhlášku by ponechalo v platnosti tak jak je nyní. 
Paní Ševrová je zastává názor zvednou KO nyní o přiměřenou částku, pokud by se to nechalo nyní ve stávajícím stavu 
je předpoklad, že v dalším roce by navýšení bylo skokové a občany daleko méně přijatelné. 
Starosta vyzval ZO k hlasování o aktualizaci vyhlášky o likvidaci KO. Starosta obce dává hlasovat o navýšení poplatků 
za KO. 

Hlasování:  PRO 7 ZDRŽ. 0 PROTI 2 
ZO navýšení poplatků za odpad od 1.1.2023 a zároveň pověřuje starostu obce vypracováním nové vyhlášky o 
likvidaci KO. 
 
5) Ostatní agenda obce 
Paní ředitelka MŠ poděkovala zastupitelům za péči o MŠ. Dále přednesla ZO jakým způsobem se MŠ snaží 
v současné době šetřit energiemi a vyjádřila svoji obavu o udržitelnost MŠ v rámci plateb za energie. Dále ZO sdělila 
jaké kontrolní orgány v letošním roce MŠ kontrolovaly a s jakým výsledkem.  
Místostarosta poděkoval paní ředitelce za její práci a péči o MŠ i za poskytnuté informace. 
 
Informace – pomníček v obci – paní Hloušková, která se dlouhodobě stará o obecní zeleň přislíbila, že by péči o 
pomníček převzala. 
 
Český svaz včelařů Turnov požádal obec o příspěvek ve výši 2 000,- Kč. Místostarosta Radek Čermák přečetl ZO 
žádost o příspěvek a dal o příspěvku hlasovat. 

Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje příspěvek Českému svazu včelařů Turnov ve výši 2 000,- Kč a pověřuje účetní aby příspěvek byl 
odeslán. 
 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 

1/VII/2022 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2022 
2/VII/2022 
ZO navýšení poplatků za odpad od 1.1.2023 a zároveň pověřuje starostu obce vypracováním nové vyhlášky o 
likvidaci KO. 
3/VII/2022 
ZO schvaluje příspěvek Českému svazu včelařů Turnov ve výši 2 000,- Kč a pověřuje účetní aby příspěvek byl 
odeslán. 
 

ZO neschvaluje: 
Xx 
 
ZO ukládá: 
Účetní obce aby provedla úhradu příspěvku Českému svazu včelařů. 
Starostovi obce, aby vypracoval a následně zveřejnil novou vyhlášku o likvidaci KO. 
 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 20:30 hod.. 
 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
  
 Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 


